

SpLitt

Styrelsemöte 2019-12-17 16:15

Protokoll

17 December/ KL. 16:15 / Stipendiegränd 12A

Ordförande: Erica Jonasson
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Olivia Darstedt

Ledamot: Erik Månsson
Ledamot: Joel Randeblad
Ledamot: Maria Palm
Ledamot: Norea Kolenda
Ledamot: Hanna Konnebäck

Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:
sekreterare: Line Larsson
justerare: Joel Randeblad

F3 Fastställa föredragslista

Tillägg: Diskussion om overaller och diskussion om stadgar

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift: Erica går igenom föregående protokoll.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info: Erik informerar om att HumSek inte kan neka nya stadgar – de kan bara godkänna, eller godkänna med förslag om förändring. Inget annat nytt.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info: Joel har inte hunnit gå ut på programmen och informera om sig själv som SAMO – men löser det genom att höra av sig till Maria för att få ut information så länge. Joel försöker få tag på prefekten.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info: Olivia har försökt få tag på Rouge angående fakturan från finsittningen och den har fortfarande inte kommit in, men är på väg. Rouge-Elias har sagt att de har skickat en men det har inte kommit någon.

I5 Skrivartävling

Eventuellt nytt från skrivartävlingen: Erik har satt upp posters på universitetet om skrivartävlingen och det har gjorts ett evenemang på Facebook. Vi har fått bidrag på 1500kr till skrivartävlingen än så länge. Vi har en jurymedlem.

Diskussion

D1 Utvärdering EPPn

Alla tyckte att det var trevligt och kul, det gick bra att mötas i Lindell och uppslutningen var bra. Man kan ha bättre framförhållning men det fungerade bra ändå.

D2 Fulsittning

Ett alternativ kan vara att vara i E-puben som inte behöver så mycket förberedelser. Vi bestämmer att det kan vara en rolig grej. Exempel på tema: Disney, Tarantino, introvert sittning, 00-tema, såhär-ser-ni-mig-aldrig-igen-tema, hitta-fel-tema med valfri årtionde-klädsel med tidrese-sketcher, Agatha Christie-mordsittning.

D3 Övriga event för nästa termin

Vi har redan skrivartävlingen, ev. en workshop, boksläppet och ovanstående fulsittning.

Förslag: snögubbsbyggartävling, pulka race eller annan snölek, lek-träffar i stil med ungdomsgård t.ex. Hungerspel/mordlek(?), sakletartävling, Fångarna på fortet-lek. Epps, ev avslutande sittning
Förslag till Instagram och hemsidan: Veckans eller månadens dikt/text till bild

D4 Overaller

Overallens vänner bestämde åt oss: färgen blir mörkbeige/ljus brun. Vi vill ha ett SpLitt-tygmärke. Overallerna kostar ungefär 300kr per overall när man beställer dem.

Vi behöver marknadsföra overallerna. T.ex. börja med anmälningar, betalning och beställning med en beställning per termin.

D5 Stadgar

Vi bordlägger det till nästa termin.

Beslut

B1 Overaller

Färgen blir mörkbeige. Vi beslutar om en projektgrupp för overaller: Erik, Joel och Hanna vill vara med.

B2 Fulsittning

Vi beslutar temat hitta-fel-tema med valfri årtionde-klädsel. Vi beslutar om projektgrupp: Erica, Maria och Norea vill vara med.

B3 Andra event

Vi beslutar om snöbyggartävling/pulka race. Vi beslutar om projektgrupp/projektperson: Joel vill göra det.
Vi beslutar om instagram-event: veckans/månadens dikt. Vi beslutar om projektgrupp/projektperson: Line vill göra det.
Beslut om gemensam planering för spontana epp:er.

Övrig fråga:

Nej.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: